
ERANSKINAK
1) 8. zenbakidun akta 



2) LABek urriaren 10ean egin zen mahai sektorialaren aurretik aurkeztutako
eta erantzunik gabe geratu ziren galderak.

- Kontratazio Plataforman aipatzen den espedientearen iragarki taulan jasotzen denaren arabera, formulei loturiko irizpide
bidez ebaluagarriak diren eskaintzen irekiera hurrengo 2024/11/11n 12:00etan egingo da. Zein dira parte hartuko duten
enpresak idazten ari diren eskaintza ekonomikoen oinarrian dauden irizpide tekniko eta administratiboak? Beste modu
batera  esanda:  zergatik  ez  duzue  argitaratzen  Preskripzio  Teknikoen  Plegua  (PTP)  eta  Klausula  Administratibo
Partikularrena (KAPP)?

Gogorarazi behar dugu Antolakuntza Zentralak elkarrizketa fasea amaitutzat eman zuela uztaila hasieran, eta plataforman
iragarri zuela “hurrengo egunetan“ argitaratuko zituela KAPP eta PTP. Zergatik ez dituzue argitaratu? Bi hilabete pasa dira
eta bakarra falta da GUTUNAZAL BAKARRAren irekierarako.

- Antolakuntza Zentraletik jakinarazi zaigu email bidez PTPa eta KAPPa idazten ari direla. Zer dokumentazio oinarri hartuta
ari dira idazten enpresak euren eskaintzak? 

-  Pentsatu  duzue iragarpenari  eta  gardentasunari  dagokionean,  kontratu  publikoen prozeduren iragarpena dagokion
legearen lehen artikulua hausten ari zaretela?

-  Enpresekin  izandako elkarrizketa  lehiakorraren  beharrezko  ondorio  gisa  eta  ikusita  kontratua  zenbaterainokoa  den
jasotzen duen dokumentu tekniko (PTP) bat eta aipatutako ondorio hauek argitaratu nahi ez dituzuela, sindikatu honetatik
galdetzen dugu: 

- Zenbat dira guztira esleipendun enpresak artatu behar izango dituen kontsumo zentroak?

- Zer kontsumo zentro izango dira kontsideratuak ARTATUAK eta zein EZ ARTATUAK?

- Gaur egun martxan dauden biltegietatik, zein desagertuko dira?

- ARTATUAK izango diren biltegietan, non bukatuko dute enpresaren lana? Biltegiratze gunean, galdetegietan...

- Kaxoi bikoitzeko kontsumo zentroetan, nork hornituko du KAXOI BIKOITZ hau?

- Stock-aren kudeaketarako RFID sistema duten zentroetan, nork jarriko du tag-a? Enpresak edo bertako langileek?

- Plataforma Logistikotik artatuko al dira ARTATUA konsideratzen den Ospital baten barruan kokatuta dagoen kontsumo
zentroren baten beharrak? Beste modu batera esanda: Ospitale barruan kokatuta dauden kontsumo zentrorik egongo al
da, nahiz eta hauek ARTATUA kontsideratzen den biltegi bat eduki?

-  Nola  iritsiko  dira  materialak  ARTATUTAKO ZENTROETARA? Guztiz  prestatuta  iritsiko  dira  zuzenean  banatuak  ahal
izateko  (bertako  pertsonalak  egiten  dituen  eskaeren  prestaketa  kenduko  litzateke),  edo  prestaketa  lana  biltegi
bakoitzaren  esku  geratuko  da  orain  arte  bezala?  Horri  dagokionez,  biltegi  guztiak  berdin  tratatuko  dira  edo
desberdintasunak egongo dira?

- Zerbitzu orokorretako zenbat gidariri aldatuko zaizkie euren funtzioak? 

- Zerbitzuetako zenbat langile eta biltegietako zeladoreren lan-karga kaltetuko du zuzenean?

- Aipatu ditugun kategorietatik (gidari,  zerbitzuetako langile, zeladore),  zenbat langileri  bukatuko zaie kontratua lan-
beharra bukatzearen ondorioz GORLIZ, OSI ARABA eta DEBABARRENAn lehenengo fasean?

- Plataforma Logistikorako izango den hornidurarako Kontratazio Administratiboa nola egingo da? OSIetako Kontratazio
Administratiboetako  unitate  administratiboak  kaltetuak  izango  dira?  Kategoria  hauetan  funtzioen  berrantolaketa  bat
egingo da?

- Noiz eta nola egingo da katalogoaren unifikazioa?


